
O zulach w Senacie RP

Dodano: 21.01.2022

20 stycznia br. w Senacie RP, posiedzenie Komisji Nadzwyczajnej ds. Klimatu poruszyło temat zuli i ich
aktualnej sytuacji na rynku leśnym.

 

 

Pełny zapis z posiedzenia dostępny jest pod linkiem:

https://av8.senat.pl/10KNK531

 

W pierwszej  kolejności  prof.  Arkadiusz Tomczak  (z  UP w Poznaniu)  przedstawił  zarys,  jakie
znaczenie mają przedsiębiorcy leśni w Polsce.

 

Następnie Jan Tabor z DGLP podkreslił, że zule są zależne od Lasów Państwowych i odwrotnie.

 

Na posiedzeniu zostały zaprezentowane dwie prezentacje dotyczące pracy przedsiębiorców na rzecz
LP. 

 

https://av8.senat.pl/10KNK531


Pierwszą z nich zaprezentowała Teresa Domżalska z PIP. Dotyczyła ona oczywiście wypadkowości
wśród zuli, podkreślając, specyfikę tej pracy i to, jak niebezpieczna jest praca w lesie. Co ważne,
prelegentka zaznaczyła, że bardzo niewielki procent społeczęnstwa zdaje sobie sprawę z tego, że
prace fizyczne w głównej mierze są świadczone właśnie przez przedsiębiorstwa leśne, na rzecz LP, a
nie wykonują jej leśnicy, z nadleśnictw. W dalszej części zaprezentowany został raport PIP (o tym
raporcie pisaliśmy tutaj:
http://firmylesne.pl/lista/wypadki/pokaz/statystyka_wypadkow_pip_za_2020_rok,4969)

Domżalska zaznaczyła także, że zawód pilarza/drwala wymaga dobrego kształcenia.

 

Koljeną prezentację przedstawił Waldemar Spychalski. Opowiedział na podstawie swojej historii i
doświadczeń,  czym  zajmują  się  przedsiębiorcy  leśni  i  z  jakimi  kłopotami  muszą  się  mierzyć.
Spychalski  zaznaczył  na  podstawie  ankiety  przeprowadzonej  przez  Gazetę  Leśną,  że  ok.  75%
zulowców planuje odejść z branży. (O tej ankiecie pisaliśmy tutaj:
http://firmylesne.pl/lista/lasy-panstwowe/pokaz/powstrzymac_zulexit,4882)

 

W prezentacji wspomniana także została nasza mapa wypadków: 

https://www.google.com/maps/d/u/0/viewer?mid=1ZWwXhITnID4tPaQTRly3vx7N8j3V2kJW&hl=pl&l
l=51.716986292977%2C20.882472152855485&z=6

 

Zachęcamy do obejrzenia całości nagrania, które dostępne jest pod linkiem:

https://av8.senat.pl/10KNK531

 

Sprawa zuli będzie jeszcze poruszana na kolejnych posiedzeniach komisji. 

 

 

 

 

Komentarze (0)

Nie dodano jeszcze żadnego komentarza.
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